ZASADY REALIZACJI NAGRAŃ KONKURSOWYCH

1.Nagrania mogą być dokonane w dowolny sposób i przy użyciu dowolnego sprzętu. 
W interesie uczestnika leży, aby nagranie było jak najlepszej jakości, preferowana jest 
jakość HD.
2. Prezentacja utworów konkursowych może stanowić jeden, niepodzielny plik lub składać się z oddzielnych nagrań każdego z utworów.
3. W przypadku nagrania utworów konkursowych w jednym pliku, kolejność wykonywanych utworów jest dowolna. 
4. Program konkursowy musi być wykonany z pamięci.
5. Nagrania nie mogą być w żaden sposób edytowane cyfrowo, zabrania się również dodawania efektów wizualnych lub brzmieniowych.
6. Nagrania należy zamieścić wyłącznie w serwisie YouTube jako film niepubliczny (tylko osoba, której udostępniono link do nagrania będzie mogła je odtworzyć).
7. Link(linki) do nagrania należy zamieścić w treści wiadomości e-mail ze zgłoszeniem na Konkurs lub w osobnym dokumencie Word jako załącznik do w/w zgłoszenia.
8. Na nagraniu musi być widoczna cała sylwetka uczestnika. Kamera musi być ustawiona 
w taki sposób, aby widoczna była cała klawiatura fortepianu oraz twarz uczestnika.
9. Tytuł nagrania winien obejmować: imię i nazwisko uczestnika, miejscowość, grupa.
10. Opis nagrania ma obejmować repertuar z uwzględnieniem: kompozytora, tytułu utworu, ewentualnych numerów, opusu.
11. W przypadku sytuacji uniemożliwiającej dokonanie rzetelnej oceny uczestnika z winy uczestnika (bardzo słaba jakość nagrania, niespełnienie wymogów regulaminowych), Organizator zastrzega sobie prawo do anulowania zgłoszenia.
RULES OF IMPLEMENTING THE COMPETITION RECORDINGS
1. Recordings can be any way and with any equipment. It is in the student's best interest that the recording is of the best possible quality, HD quality is preferred.

2. The presentation of the competition pieces may be one  indivisible file or may consist of separate recordings for each of them.
 
3. In the case of recordings of competition pieces in one file, the order of the works performed is optional.

 
4. The competition program must be made from memory.
5. Recordings may not be digitally edited in any way, it is also forbidden to add visual or sound effects.

 
6. Recordings should be posted only on YouTube as an non-public movie (only the person with the link to the recording will be able to open it).

 
7. The link to the recording should be included in the body of the e-mail with the application for the Competition or in a separate Word document as an attachment to the application.

 
8. The entire profile of the participant must be visible on the video. The camera must be positioned in such a way that the entire piano  and the participant's face are visible.
 
9. The title of the recording should include: name and surname of the participant (city, group).

 
10. The description of the recording is to include the repertoire, including: name and surname of the composer, title of the piece possible numbers, parts and opus.
11. In the event of a situation preventing a reliable assessment of the participant due to the participant's fault (very poor quality of the recording, failure to meet the regulations), the Organizer reserves the right to cancel the application.

REGELN FÜR DAS ANFERTIGEN VON WETTBEWERBSAUFNAHMEN

1. Aufnahmen können auf beliebige Weise und mit beliebigen Geräten gemacht werden. Es liegt im Interesse des Teilnehmers/der Teilnehmerin, dass die Aufnahme in bestmöglicher Qualität, vorzugsweise in HD-Qualität, erfolgt.
2. Die Präsentation der Wettbewerbswerke kann eine unteilbare Datei bilden oder kann aus getrennten Aufnahmen jedes der Werke bestehen, die unter denselben Bedingungen erstellt wurden.
3. Bei der Aufnahme der Wettbewerbswerke in einer Datei, ist die Reihenfolge der aufgeführten Werke freigestellt.
4. Das Wettkampfprogramm muss aus dem Gedächtnis erstellt werden.
5. Aufnahmen dürfen in keiner Weise digital bearbeitet werden, ebenso ist es untersagt, Bild- oder Toneffekte hinzuzufügen.
6. Aufnahmen sollten nur als nicht öffentlicher Film auf YouTube gepostet werden (nur die Person mit dem Link zur Aufnahme kann sie abspielen).
7. Der Link/Die Links zur Aufzeichnung sollte im Inhalt der E-Mail mit der Bewerbung zum Wettbewerb oder in einem separaten Word-Dokument als Anlage zu der oben genannten Bewerbung

enthalten sein.
8. Das gesamte Profil des Teilnehmers/der Teilnehmerin muss auf dem Video sichtbar sein. Die Kamera muss so positioniert werden, dass die gesamte Klaviertastatur und das Gesicht des Teilnehmers/der Teilnehmerin sichtbar sind.
9. Der Titel der Aufzeichnung sollte enthalten: Vor- und Nachname des Teilnehmers/der Teilnehmerin, Stadt, Gruppe.
10. Die Beschreibung der Aufnahme hat das Repertoire zu beinhalten, mit Berücksichtigung von: Vor- und Zuname des Komponisten, Titel des Werkes, möglicherweise auch Nummern, Teile und Opus.

11. Für den Fall, dass eine zuverlässige Bewertung des Teilnehmers/der Teilnehmerin durch ein Verschulden des Teilnehmers nicht möglich ist (sehr schlechte Qualität der Aufzeichnung,

Nichteinhaltung des Reglements), behält sich der Veranstalter das Recht vor, die Anmeldung/Bewerbung zu stornieren.

